
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat fra ordinær Generalforsamling i Skæring Fællesråd 

Skæring Skole Festsalen,  
Skæring Skolevej 200, 8250 Egå 

Onsdag d 20/3 2024 kl. 19. 
 

Dagsorden: 

1. Valg af stemmetællere  
2. Valg af dirigent og referent 
3. Bestyrelsens/formandens beretning  
4. Udvalgsberetninger 
5. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab  
6. Behandling af indkomne forslag  
7. Orientering om og godkendelse af budget for det kommende år samt godkendelse af kontingent  
8. Valg af medlemmer til bestyrelsen  
 På valg er  

Ivar Nedergaard (som er villig til at modtage genvalg) 
Lise-Lotte Callesøe York (som er villig til at modtage genvalg) 
Simon Eskildsen (ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen 
David York (ønsker ikke at fortsætte i bestyrelsen 
Sanne Kruse ønsker at opstille  

 
9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen  
10. Valg af revisorer  
 Er ikke på valg i år 
11  Valg af revisorsuppleanter 
 
 12. Eventuelt 
  



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat 

Deltagere: 26. 

 

1. Valg af stemmetællere 
Jørgen, Karen 

2. Valg af dirigent og referent 
Dirigent: Sanne Krause 
Referent: Annbritt Jørgensen 

3. Bestyrelsens/formandens beretning: 
Beretning vedhæftet 
Kommentarer/spørgsmål: 
Der bakkes op om, at der ikke skal etableres en bestyrelse for alle fællesråd. 
Der bakkes op om bedre dialog med grundejerforeninger, men at der også skal være en bedre 
afstemning med hvad grundejerforeningerne ønsker. 

4. Udvalgsberetninger 
Beretninger vedhæftet 
Natur og miljø: Mindelunden misligholdt i 20 år og kræver vedligeholdelse i forhold til 
vandstand, oversvømmelser og væltede træer. Kræver et øget fokus. Er ikke umiddelbart et 
beskyttet naturområde. 
Trafik: Der diskuteres for og imod åbning af busvejen. Grundejerforeningerne omkring busvejen 
er ikke begejstrede for ideen om at åbne busvejen. 
Der snakkes om workshoppen, der blev afholdt for at lave lokalområdebeskrivelsen. Der er 
måske anledning til at lave en ny workshop omkring fremtidige tiltag i Skæring. 
Der ønskes en principiel samtale i bestyrelsen om medlemsdemokratiet. 
Der ønskes bedre samarbejde mellem Fællesråd og grundejerforeninger. 
Synliggøre hvad fællesrådet består af og hvad er formålet i forhold til kommunen. Beskrivelse 
af, hvad man kan bruge fællesrådet til. 
Der ønskes en kortlægning af grundejerforeningerne og deres afgrænsninger. 
Grundejerforeningerne opfordres til at kontakte fællesrådet i forhold til at hjælpe med denne 
kortlægning. Herunder også en liste med kontaktoplysninger til hjemmesiden, hvortil der 
kræves skriftligt samtykke fra kontaktpersonerne. 

5. Forelæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 
Regnskab er godkendt 

6. Behandling af indkomne forslag 
Indkommet forslag angående digelaug til behandling. Forslaget belyses af forslagsstiller. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Forslaget er ikke godkendt som det er forelagt, men det besluttes i stedet, at der laves en 
arbejdsgruppe omkring det, under fællesrådets natur- og miljøudvalg. 

7. Orientering om og godkendelse af budget for det kommende år samt godkendelse af 
kontingent 
Det foreslås at kontingentet for enkeltmedlemmer nedsættes, ved forslag på kommende 
generalforsamling. 
Budgettet er herefter godkendt. 

8. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Lise-lotte er genvalgt 
Ivar er genvalgt 
Peter Klingsten er valgt 
Det vedtages at bestyrelsen er selvsupplerende i det omfang, der ikke er nok opstillede på 
generalforsamlingen 

9. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 
Børge Nissen er valgt 

10. Valg af revisorer 
Er ikke på valg i år 

11. Valg af revisorsuppleanter 
12. Eventuelt 

Der er opbakning til, at der laves en workshop omkring de trafikale udfordringer i Skæring 
 

--- 
Afslutningsvis en stor tak til de afgående bestyrelsesmedlemmer: 

 David, Simon og Sussie for deres arbejde i bestyrelsen. 
Også tak til dirigenten Sanne for indsatsen. 

Ikke mindst tak til de fremmødte. 


